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Bestyrelsesmøde den 2/2-2023 

Kl. 17.30 på Vordingborggade 15 
Til stede: Sebastian, Sabrina, Helle, Jane, Hanna og Marta på skærm 

Referent: Tanja 

 

• Godkendelse af sidste mødes referat 

Helle står ikke på som deltager af sidste referat, dette ændres. Herefter 
godkendes referatet. 

 
• Siden sidst 

Kort gennemgang af to do.  
 
Svømmetrænerudfordringen: Andre foreninger giver for at tiltrække trænere løn 
eller en bonus. Det er en udfordring der er massiv for alle foreninger. Følgende 
drøftes: En følordning hvor vi følger dem lidt tættere i starten. Frivilligbonus, en 
hverveaftale – hvis en frivillig hverver et nyt medlem. Snak om at vi skal vi uddele 
flyers og aktivere aktivitetsudvalgsmedlemmerne.  
 
Busserne er blev taget vel imod af såvel medlemmer som trænere. Og det giver 
så god mening.  
 
Trænerne fik julegave og de var så glade. 
 

• Årsregnskab 

Gennemgang enkelte udgiftsposter.  

 
• Sportsskoler 

Skal vi fortsætte med at lave sportsskoler for voksne og børn, selvom der ikke er 
rekruttering i det. Hvilke tanker har I i bestyrelsen?  

Børnesportsskolen:  

Brainstorm: Weekendsportsskole forældre og barn. Komprimere det, så det er 
færre dage med de er længere. Tidligere har det væres sådan at skolerne deltog 
med elever og pædagogerne. Tag kontakt til skolelederne og forslå en 
dagsaktivitet muligvis på to forskellige skoler. 
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Voksensportsskolen: giver fortsat mening. 

• Sommerarrangementer 
Vi nedlægger udendørscykelholdet og Tour de Amager samt Tour de Bornholm 
bliver nedlagt. Vi vil gerne afholde et sommerarrangement for alle lidt a la 
stjerneløbet i 2021. 
 
En dag hvor alle KIFUs medlemmer inviteres til et arrangement 
(Idrætsfamiliedag), og med et særskilt fokus på at forældrene kan få mulighed 
for socialisere sig. Enten som afslutning på sæsonen i juni eller som opstart slået 
sammen med vores ”Velkommen Tilbage” i august. 
 
 

• Idrætsdagsformatet 2023 

Skal det fortsætte det med middag i ulige år. 

Er det overhovedet overkommeligt for vores medlemmer med en megalang 
dag. Der er en åbenhed overfor, at der ikke er en fest. Bestyrelsen er ikke 
beslutningsdygtige, da der kun er tre tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer.  

• Eventuelt 
 


